
 2.3.25          לכבוד :

 מר יצחק רוכברגר  –רוה"ע 

 הגב' פרח מלך  –מנכ"לית 

 

 הנדון : שאילתה בנושא מדיניות גיזום וכריתת עצים עירונית

 רקע : 

 ינוי מדיניות בתחום הגיזום וכריתת העצים בעיר. שבשבועות האחרונים אנו חשים ב

 . כךהנושא עולה גם מתלונות תושבים, החשים ב

כדוגמה אפשר להתייחס למתחם בית ראשונים, שבמסגרת הפעילות הכוללת במתחם נכרתו לא מעט  
עצים הן בחלק הפונה לכיכר והן בחלק שפונה לשד' ביאליק. תלונה בנושא הועברה ע"י החתום מטה 

בחלקים  םגיזו\לראש העיר בעת ביצוע העבודות. זאת ועוד, קיימים דיווחים על פעילות של כריתה
 נוספים בעיר.

 מיותר לציין את חשיבותו של נושא זה על כל היבטיו לעיר ולתושביה. בוודאי בעיר כמו רמת השרון.   

 

 ות :אלומכאן לש

  ? האם יש שינוי במדיניות הגיזום והכריתה בעיר בתקופה האחרונה .1
   אם יש שינוי, מי הגורם האחראי לכך ובאיזו סמכות ? .2
 האם הכריתות מבוצעות ע"פ הנוהל המחייב והחוק ?   .3
 מי הגורם המבקר תחום פעילות זה בשוטף ?  .4
 האם הכריתות עוברות אישור מוקדם של גורם בכיר בעירייה בטרם יציאה לעבודה ?  .5

 

 

 בכבוד רב,

 גיא קלנר 

  

         

 


